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Afgelopen najaar presenteer-
den wij ons verkiezingspro-
gramma, wat voor ons in grote 
lijnen de leidraad gaat zijn voor 
de komende raadsperiode. 
Het programma is gemakkelijk 
te vinden op onze website www.
cda.nl/noord-holland/medem-
blik en als u een toelichting wilt, 
ben ik vanzelfsprekend bereid 
om, samen met de andere CDA-
kandidaten, met u in gesprek te 
gaan. U kunt dat doen per email 

of via de bekende sociale me-
dia, maar we komen ook graag 
naar u toe. 
Wij toeren al geruime tijd door 
de gemeente met onze caravan 
en zijn op die manier bereikbaar. 
We spreken u ook aan, want we 
willen graag weten wat er leeft 
en wat er beter kan en moet. 
Om het u gemakkelijk te ma-
ken, vindt u onderstaand enkele 
grepen uit ons verkiezingspro-
gramma. 

Ed Meester, lijsttrekker uit Wervershoof
Leefbaarheid:
Wij hechten aan een adequaat 
voorzieningenniveau in de ker-
nen. We willen ruimte voor wo-
nen op maat. Vooral voor EU-
arbeidsmigranten kiezen wij 
voor duidelijkheid.

Een sociaal Medemblik:
Wij pleiten voor tijdige hulp bij 
gezinnen in probleemsituaties 
en gerichte actie tegen een-
zaamheid.

Onderwijs, sport en cultuur:
Sport en cultuur is er voor ie-
dereen. Wij willen met name 
het aanbod van sport en cultuur 
voor de jeugd stimuleren. Ook 
het aanstellen van combinatie-
functionarissen staat op onze 
agenda. Basisonderwijs is een 
must in alle kernen. Kinderen 
moeten in hun eigen dorp naar 
school kunnen gaan.

Economisch sterk Medem-
blik: 
Een aantrekkelijk investerings-
klimaat voor bedrijven moet 
mogelijkheden creëren om her-
ontwikkeling van bestaande 
bedrijventerreinen op gang te 
brengen. Verder willen wij de  
agrarische sector meer op de 
kaart zetten door Medemblik 
onder andere als Seed Valley 
gemeente te positioneren. 

Financiën:
Een kernwaarde van het CDA 
is rentmeesterschap. Dat be-
tekent enerzijds een gezond 
huishoudboekje en anderzijds 
zorgvuldig omgaan met je om-
geving. In financiële zin is een 
sluitende meerjarenbegroting 
2018 van wezenlijk belang om 
toekomstige plannen te maken. 
Regeren is immers vooruitzien. 

Ed Meester, 
Lijsttrekker CDA Medemblik
@edmeester
edmeester@quicknet.nl

Het CDA heeft de afgelopen 
periode met regelmaat het be-
lang van de agrarische sector 
bij college en mede gemeente-
raadsleden onder de aandacht 
gebracht. Met name de talloze 
zaadbedrijven, die zich deels 
ook binnen onze gemeente 
bevinden, laten een gezonde 
groei zien, zijn een belangrijke 
werkgever en hebben een aan-
trekkingskracht voor (hoogge-
schoold) personeel. Bovendien 
is het een prachtige, hoogwaar-
dige bedrijfstak met internatio-
nale allure. 

Daarom vindt het CDA zo enorm 
belangrijk dat de gemeente Me-
demblik veel meer geïdentifi-
ceerd wordt met de Seed Valley, 
maar ook waar nodig en moge-

lijk deze sector faciliteert. Vele 
bedrijven uit andere sectoren, 
die in de gemeente Medemblik 
gevestigd zijn, kunnen namelijk 
meeliften met de groei van de 
zaadbedrijven. Ook de scholen 
kunnen volgens ons meer de 
samenwerking met Seed Valley 
opzoeken. Bovendien kunnen 
de zaadbedrijven een motor 
zijn voor een groeiscenario in 
de regio West-Friesland en in 
de gemeente Medemblik in het 
bijzonder. 
Het CDA Medemblik zal ook de 
komende periode zich hard ma-
ken voor de belangen van de 
agrarische sector en die van de 
Seed Valley in het bijzonder!

Heleen Keur, 
Kandidaat nr. 17

SEED VALLEY

STEM CDA OMDAT DE GEMEENTE MEDEMBLIK 
MEER DAN ALLEEN RECREATIE BIEDT!

Ik ben Nico Wiering uit Wognum 
en in het dagelijks leven werk-
zaam in de tulpen/bollen bran-
che als commissionair. Ook in 
onze gemeente zorgt de bran-
che voor veel werkgelegenheid 
en economisch bedrijvigheid. 
Het is een dynamische wereld 
waar de tulpen/bollen onderne-
mers acteren op wereld niveau; 
ondernemend en innovatief.  Ar-
beid is een blijvende knellende 
factor op de bedrijven. 

Mede daar door is het tempo 
van automatisering en roboti-
sering op de bedrijven indruk-
wekkend. Ook bedrijven uit die 
branche in onze regio plukken 
daar de vruchten van. Je hoort 
praten over Seed-Valley maar 
de Tulpen-Valley is gelijkwaar-

dig. Daarom moet de Tulpen-
Valley  een gelijkwaardige aan-
dacht krijgen en de ruimte voor 
de ondernemers bieden, om te 
kunnen blijven ondernemen. Ik 

wil deze bloeiende bedrijfstak 
blijvend zien door ontwikkelen.

Nico Wiering, 
kandidaat nr. 22

Tulpenvalley biedt werkgelegenheid

•  Een sluitende begroting 2018
•  Het ontzien van zorg voor werk, economie, basis-

dienstverlening en deelname aan de samenleving 
ondanks bezuinigingen

•  OZB-verhoging in beginsel slechts met inflatie-
percentage. Aanvullende verhoging alleen indien 
hoogst noodzakelijk

•  Kostendekkendheid van gemeentelijke leges en 
heffingen

•  Zorgen voor meer werkgelegenheid
•  Een goed gemeentelijk investeringsklimaat en -beleid voor bedrijven 
•  Herontwikkeling van bestaande bedrijventerreinen 
•  Minder (overbodige) regels
•  Investeren in de agrarische sector (Seed Valley)

Financiën op orde

Een economisch sterk Medemblik

Wie ben ik
Arie Schouten, getrouwd met 
Marga. Onze 3 kinderen zijn 
uitgevlogen en ondertussen 
hebben we 4 kleinkinderen.

Beroep
We hebben een melkveebe-
drijf in Nibbixwoud. Hielp kort 
geleden onze zoon op de 
boerderij als het druk was, nu 
is het andersom. Het werk op 
de boerderij doe ik nog altijd 
met veel plezier; werken met 
levende have is elke dag weer 
anders en dat  vind ik juist het 
mooie van ons beroep.
Tussen de melktijden kon ik 
het werk zo inrichten, dat ik tijd 
had voor andere zaken;
zoals 35 jaar bij de vrijwil-
lige brandweer, voorzitter LTO-
Noord Westfriesland en het 
raadswerk.

Wat moet het CDA gaan 
doen?
Als agrarisch ondernemer heb 
je nog al eens te maken met 
de gemeente op het gebied 
van milieu en bestemmings-

plannen. Daarom vind ik het 
belangrijk dat ondernemers 
zitting moeten hebben in een 
gemeenteraad. Die moet een 
goede afspiegeling zijn van de 
samenleving.

Crisis
De crisis heeft gelukkig niet 
zo’n grote invloed gehad op 
ons bedrijf. Heeft ook te ma-
ken, denk ik, dat we voedsel 
produceren. Voor de sierteelt 
is het wel moeilijk. Hopelijk ko-
men voor hen weer snel betere 
tijden.

Toekomst
In de toekomst zie ik de schaal-
vergroting doorzetten- minder 
bedrijven, maar groter.
Maar we zullen vooral maat-
schappelijk verantwoord moe-
ten ondernemen en zo ‘feeling’ 
met onze inwoners moeten 
houden. 

Arie Schouten,  
Kandidaat nr. 6
ap.schouten@quicknet.nl 
@CDArieSchouten

Rentmeesterschap, of te wel 
het huishoudboekje moet klop-
pen. Dat is een belangrijke 
waarde voor het CDA. Gemak-
kelijk is het om geld uit te de-
len en gelden te onttrekken uit 
de algemene reserve, maar 
voor een gezonde financiële 
toekomst moeten de financiën 
structureel in balans zijn. Dat 
is met teruglopende inkomsten 
door bezuinigingen vanuit het 
rijk in combinatie met extra ta-
ken vanuit het rijk geen gemak-
kelijke opgave. Belangrijk is om 

zo veel mogelijk verspilling van 
geld tegen te gaan om zo een 
goede dienstverlening voor de 
burger en bruisende kernen te 
behouden.

Harry 
Nederpelt, 
kandidaat 
nr. 3

Gezonde economische toekomst

Arie Schouten met zijn vrouw, kleinkind en koe Trijntje 92



Arie Schouten en Piet Ligthart op de fiets met 2e kamerlid Sander de Rouwe

•  Adequaat voorzieningenniveau in de kernen 
•  Ruimte voor wonen op maat, ook voor buitenlandse 

werknemers 
•  Aanpak onveilige verkeerssituaties 
•  Aanpak overmatig alcohol- en drugsgebruik 
•  Duurzaam energiegebruik 

• Werk voor jongeren 
• Strijd tegen eenzaamheid 
• Tijdig hulp bieden bij gezinnen in probleemsituaties
• De aandacht voor ouderen, die ze verdienen

Een leefbaar Medemblik

Een sociaal Medemblik 
Wie ben je en wat doe je?
Mijn naam is Geri Kroezen, ge-
trouwd met Jan Kroezen (al 54 
jaar). We hebben 2 kinderen 
en 2 kleinkinderen. We wonen 
in de stad Medemblik.
Bijna 30 jaar lang heb ik mij als 
wethouder/loco burgemeester. 
In Medemblik en Andijk met 
veel plezier ingezet voor het 
CDA. Het ouderenwerk is altijd 
een onderdeel van mijn vele 
werkzaamheden geweest. Ik 
vond het ontzettend belangrijk 
dat er voor deze groep inwo-
ners genoeg voorzieningen 
waren waardoor ze zolang mo-
gelijk zelfstandig konden blij-
ven functioneren.

Wat moet het CDA gaan 
doen?
Momenteel maak ik mij echter 
grote zorgen over de vele be-
zuinigingen die in deze sector 
aan de orde van de dag zijn. Er 
wordt door deze regering onno-

dig veel gesneden in de meest 
belangrijke taken. Niet alleen 
geeft dit heel veel onrust onder 
onze ouderen maar ook wor-
den er nog eens vele deskundi-
ge en ervaren mensen aan de 
zijlijn gezet. Terwijl deze groep 
inwoners er recht op heeft de 
zorg te krijgen die ze nodig 
hebben. Dit alles wordt nu in 
de waagschaal gezet  met alle 
gevolgen van dien.
Dit kan en mag niet gebeuren. 
Dankbaar moeten we juist zijn 
voor wat deze mensen tijdens 

hun arbeidzame leven voor ons 
land hebben betekend. Geluk-
kig zijn er veel vrijwilligers die 
zich inzetten voor onze oude-
ren. Het kan echter niet zo zijn, 
dat zij het werk van de profes-
sionals overnemen. De grote 
kring vrijwilligers moet een 
aanvulling zijn op het werk van 
de zorgverleners. Zoals door 
een bezoekje te brengen aan 
iemand die eenzaam is of eens 
een wandelingetje maken.
Het CDA vecht voor het behoud 
van de nodige voorzieningen 
voor ouderen. Het CDA is van 
oudsher een betrouwbare mid-
denpartij daarom is het belang-
rijk, dat U Uw stem uitbrengt 
op deze partij. Samen kunnen 
we onze schouders er onder 
zetten, samen kunnen we een 
vuist maken en samen staan 
we sterk!

Geri Kroezen, 
kandidaat nr. 26

Seniorenzorg blijft belangrijk

Sinds de reconstructie van de 
Westfrisiaweg op de agen-
da staat, is de fietstunnel bij 
Zwaagdijk-West een punt van 
discussie. In de schoolperiode 
gaan er door de tunnel dagelijks 
2000 fietsers, die hoofdzakelijk 
uit de gemeente Medemblik ko-
men. Mede daardoor is het CDA 
standpunt, dat de tunnel te allen 
tijde behouden moet blijven voor 
de veiligheid van de fietsers en 
de leefbaarheid van Zwaagdijk-
West. De verantwoordelijke 
gedeputeerde In NH, mevr. Eli-
sabeth Post (VVD),  had aan-
gegeven geen budget te willen 
reserveren voor behoud van de 
tunnel. Afgelopen najaar hebben 
honderden mensen onze petitie 
voor behoud van de tunnel on-
dertekend. In september 2013 
heeft CDA Tweede Kamerlid 
Sander de Rouwe samen met 
fractie voorzitter Arie Schouten 
door de tunnel gefietst en ter 
plekke polshoogte genomen 
van de mogelijkheden van de 
reconstructie. Inmiddels heeft 
Sander de Rouwe vragen ge-
steld aan de verantwoordelijke 
minister mevr. Melanie Schultz 
van Haegen (VVD) om extra 
budget voor de fietstunnel. Zij 
is van mening dat in den lande 
vele vergelijkbare situaties zijn 
zoals hier wanneer de tunnel 
wordt opgeheven. Maar dat de 
veiligheid van de fietsers in ge-

CDA gaat voor fietstunnel Zwaagdijk-WestOp dit moment vinden grote 
veranderingen plaats binnen 
de zorg. Vanaf 2015 draagt het 
Rijk nog meer zorgtaken over 
aan onze gemeente en is onze 
gemeente verantwoordelijk om 
inwoners die het niet op eigen 
kracht redden te ondersteunen 
in de zorg. Zoals bijvoorbeeld 
huishoudelijke verzorging, ver-
strekken rolstoelen en zorg aan 
huis. Ook de taken op het gebied 
van jeugdzorg (bijvoorbeeld bu-
reau jeugdzorg) worden naar de 
gemeente overgedragen.

Velen van u hebben hier wellicht 
niet mee te maken. Echter als je 
in een situatie zit waarbij je voor 
zorg afhankelijk bent van onze 
overheid of mensen om je heen, 
dan hebben de veranderingen 
altijd grote impact. Zeker daar 
het Rijk aan ook gelijk een forse 
bezuinigingstaakstelling heeft 
meegegeven. 
Het is dus zaak om de verande-
ringen in de zorg goed te orga-
niseren. Dit kan alleen in goede 
samenwerking met verzeke-
ringsmaatschappijen, regioge-
meenten, partners in de zorg, 
maar vooral ook met onze inwo-
ners die de zorg nodig hebben. 
Dit betekent goed luisteren naar 

de knelpunten die nu worden 
ervaren en gelijktijdig bedenken 
hoe we de zorg ook efficiënt en 
betaalbaar kunnen organiseren. 
Op dit moment kunnen inwoners 
die van zorg afhankelijk zijn hun 
eigen zorg inkopen en regelen 
met behulp van een persoons-
gebonden budget (PGB). Het 
CDA vindt het belangrijk dat dit 
instrument blijft en dat de zorg 
op maat en in de eigen omge-
ving kan plaatsvinden. Ook 
vinden wij het belangrijk dat 
de wachttijden in de zorg ver-
minderd worden. Inwoners die 
acuut zorg nodig hebben moe-
ten dit direct kunnen ontvangen. 
Probleemsituaties in gezinnen 
moeten snel opgelost worden 
om te voorkomen dat andere 
gezinsleden uiteindelijk ook 
zorg nodig hebben. Een ander 
belangrijk aandachtpunt is alco-
hol en drugsgebruik, met name 
onder jongeren. Goede voor-
lichting en preventieve maatre-
gelen moeten voorkomen dat 
onze (jeugdige) inwoners in de 
zorg terecht komen en mooie 
kansen in onze samenleving 
missen.

Anita Wakelkamp-Velzeboer, 
kandidaat nr. 2

Uw zorg is ook onze zorg!

Op de vraag hoe ik over wo-
ningbouw en de mogelijkheden 
hiertoe binnen onze gemeente 
denk, wil ik graag het volgende 
met u delen.
In de reeks van politiek profile-
ren in de lokale media werd ik 
onlangs getriggerd door een pu-
blicatie over woningbouw en het 
toepassen van het beginsel van 
erfpacht. 
Veel energie is er gestoken 
om van deze constructie af te 
komen. Het was een kunst-
greep en kunstgrepen kennen 
doorgaans in de politiek geen 
lang leven. Ook hier kwam het 
breeds achter!
Het lijkt in aanleg en in de huidi-

ge markt de oplossing, maar de 
les van het leven leerde anders. 
Zo zie je maar wat onderdeel 
van het gedachtengoed van de 
socialisten was, is verheven tot 
een item in de verkiezingen van 
de liberalen.
Hoe stabiel is de politiek? Wie 
het weet mag het zeggen! 19 
Maart kunt u hier invloed op uit-
oefenen!
Kijken we naar het grondbedrijf 
dan doen we het over de afge-
lopen periode in Medemblik niet 
slecht. In iedere kern hebben 
we bouwmogelijkheden en wil-
len dit ook zo houden.
Het grondbedrijf is gezond en 
ondanks de aframingen hebben 

we bijna zeven ton winst ge-
maakt. Veel gemeenten kijken 
met jaloezie naar de positie van 
Medemblik.
We kennen bouwmogelijkheden 
in bijna iedere kern voor star-
ters, ouderen, eensgezinswo-
ningen, vrije kavels etc.
Ook kennen wij volop moge-
lijkheden voor particulieren die 
naar hartenlust hun plannen 
kunnen realiseren. 
Medemblik is een gemeente 
waar veel mogelijk is en kansen 
biedt voor iedere doelgroep die 
wil bouwen of ondernemen.

Kasper Gutter, 
kandidaat nr. 15

Wilt u bouwen, wij bieden de mogelijkheden

ding komt en dat men moet om-
rijden, vindt ze ondergeschikt.
Wij blijven actief voor behoud 
van de tunnel. De aanbestedin-
gen van de reconstructie zijn nu 
in volle gang. Mocht daar een 

meevaller bij zitten, dan willen 
wij die claimen voor de tunnel.

Arie Schouten, kandidaat 
nr 6 en Ted de Lange, 
kandidaat nr 5



Wie ben ik
Hallo, ik ben Edith van Dijk. 
Ik ben 40 jaar, 3 dochters 
en woon al 17 jaar met veel 
plezier in de gemeente Me-
demblik. Eerst in Wognum, 
en nu al jaren in Benning-
broek. Ik heb jaren in wed-
strijdverband gezwommen 
en dan met name het open 
water zwemmen. Dit was 
echt mijn passie en ik heb 
diverse malen succesvol 
meegedaan aan de Wereld- 
en Europese Kampioen-
schappen. De Olympische 
Spelen in Beijing, waar het 
open water voor het eerst 
op het programma stond, 
was mijn laatste wedstrijd. 
De jaren in de sport zijn 
een belangrijk deel van 
mijn leven geweest. Sport 
heeft me geleerd doelen te 
stellen, ervoor te werken en 
tegenslagen te verwerken 
en weer door te gaan. 

Beroep
Na de sportcarrière heb ik 
een kinderdagverblijf over-
genomen: Kinderdagverblijf 
Boris in Wognum. Mijn 
voornaamste beweegreden 
hiervoor is dat kinderen de 
toekomst zijn, en dat ik hen 
zo goed mogelijk wil voor-
bereiden op een zo mooi 
mogelijke toekomst. Naast 
ondernemer ben ik ook één 
van de mentoren van Sport-
top. Dit is een stichting, 
opgezet door schaatser 
Jochem Uytdehaage, die 
oud-topsporters koppelt aan 

een talent afkomstig uit een 
andere sport. 

Wat moet het CDA gaan 
doen?
Wat ik voor ogen heb voor 
de gemeente Medemblik is 
een sterke gemeente, waar 
het goed vertoeven is door 
een fijne leefomgeving en 
goede voorzieningen, nu 
en in de toekomst van onze 
kinderen. Waar ik mijzelf 
voor in wil zetten zijn sport, 
jeugd en gezin. Sport is 
belangrijk voor jong en oud. 
Sport geeft ontspanning, 
zorgt voor een gezonder 
lichaam, leert kinderen 
samenwerken, discipline en 
uithoudingsvermogen, leert 
ze incasseren en het beste 
uit zichzelf te halen. Sport is 

een erg belangrijke karak-
tervormende bezigheid. 
Vaak zijn hele gezinnen op 
één of andere wijze actief 
rondom de sportclub in de 
buurt. Dit maatschappelijke, 
samenbindende aspect 
komt ook naar voren wan-
neer kinderen dichtbij huis 
naar school kunnen blijven 
gaan. Een basisschool in 
iedere kern behouden is 
ook daarom voor heel veel 
gezinnen belangrijk. Dat 
mogen wij niet uit het oog 
verliezen in tijden van be-
zuiniging!

Samen met u hoop ik 
deze doelen te realiseren.

Edith van Dijk, 
kandidaat nr. 19

Als ik deze tekst aan de laptop 
toevertrouw zit ik in de bus naar 
Geleen. Westfriesland SEW 
speelt de allesbeslissende wed-
strijd om zich te plaatsen voor 
de play offs om de Nederlandse 
titel dameshandbal. Als voorzit-
ter ben ik trots op een vereniging 
met zo’n rijke historie, zoveel fo-
cus op succes, zoveel jonge ta-
lenten. Uniek in Westfriesland, 
uniek in onze eigen gemeente 
Medemblik. Maar er is meer 
om trots op te zijn: een vereni-
ging die topsport combineert 
met breedtesport, die draait op 
tientallen vrijwilligers, een regi-
onale functie vervult, intensief 
samenwerkt met het onderwijs, 
in nauwe samenwerking met 
Leekerweide een enthousiast g-
team heeft, kan rekenen op de 
steun vanuit het regionaal be-
drijfsleven. Kortom, midden in 
de samenleving staat.
Het lijkt zo vanzelfsprekend, 
maar dat is het niet. Het vraagt 
de inzet van veel mensen, de 
wil om alles uit je talent te halen 
en tegelijk de passie om met el-
kaar iets voor de maatschappij 
te willen betekenen. 
Het is eigenlijk het verhaal van 
het CDA. Daarom hechten wij 
zo veel aan het verenigingsle-
ven, aan vrijwilligerswerk, aan 
het maatschappelijk midden-
veld. Daarom vragen wij ook 
aan mensen om alles uit hun 
talent te halen. Op het werk, op 
school, in de thuissituatie, in de 
sport of welke hobby iemand 
dan ook uitoefent. Ieder op zijn 

eigen manier en naar eigen ver-
mogen en niveau. 
Het verhaal van het CDA is een 
tijdje ook niet zo vanzelfspre-
kend meer geweest. We zijn ge-
neigd om vooral naar het eigen-
belang te kijken, we verwachten 
van de overheid dat die de pro-
blemen wel oplost. Maar je be-
merkt dat het beeld verandert. 
We komen er weer achter dat 
de oplossing van de problemen 
veelal begint bij de mensen zelf. 
Dat betekent dat de overheid 
burgers en hun organisaties 
ruimte moet geven om met ei-
gen oplossingen te komen. Veel 
zaken komen tot stand ondanks 
de overheid en niet dankzij de 
overheid. Het vereist een ge-

meentebestuur dat veel waarde 
hecht aan het rijke verenigings-
leven in onze gemeente. Dat 
ruimte schept voor initiatieven. 
Dat vraagt om bestuurders 
die besluitvaardig zijn en om  
raadsleden die een open oog 
en oor hebben voor wat er leeft 
onder de mensen. Zeker  in de 
nieuwe, grotere gemeente die 
veel ambities heeft. Ik denk dat 
wij er zijn geslaagd om weer 
met verkiesbare kandidaten te 
komen die dat CDA-verhaal ook 
de  komende raadsperiode met 
verve zullen uitdragen. Ik heb 
daar veel vertrouwen in.

Hans Huibers, 
kandidaat nr. 47  

Midden tussen de mensen

• Basisonderwijs in alle kernen
• Sport en cultuur voor iedereen 
• Stimulering recreatieve bedrijvigheid 

Zorg voor onderwijs, sport en 
cultuur in Medemblik

Wie ben ik
Ik ben Marryelle Deen, samen-
wonend met Marcel op ons 
tuinbouwbedrijf in bloemkool in 
Andijk en moeder van 2 heer-
lijke boeven. Daarnaast ben ik 
voorzitter van voetbalclub AVV 
Andijk, zangeres van de funk-, 
soul- en discoband Perfect Jui-
ce en nog actief bij de recrean-
ten handbal van AVV Andijk.

Beroep
Ik ben als accountant en fis-
calist werkzaam bij Omnyacc 
GoesDeen te Zwaagdijk. In 
deze functie ben ik dagelijks 
bezig met het financiële reilen 
en zeilen van allerlei bedrijven 
in het Midden- en Kleinbedrijf. 
Elke dag is anders door de ver-
scheidenheid aan klanten en 
werkzaamheden. Onze klanten 
komen op allerlei gebieden in 

aanraking met de gemeente. 
Het is daarom van groot belang 
dat ondernemers een stem heb-
ben in een gemeenteraad om 
hun belangen te verdedigen, el-
kaars werelden te leren kennen 
en om van elkaar te leren. 

Crisis
De crisis heeft op de meeste 
bedrijven in het MKB in meer 
of mindere mate zijn uitwerking 
gehad. We weten allemaal dat 
de bouwsector in onze regio 
een flinke dreun heeft gekregen 
en het zal dan ook zeker nog 
enige tijd duren voordat deze 
sector en weer bovenop is. 

Toekomst
Een crisis dwingt ondernemers 
na te denken over waar zij met 
hun bedrijf staan en waar zij 
naar toe willen en leidt regel-
matig tot innovatieve ideeën 
die hun bedrijf weer een duw 
in de juiste richting geven. Ik 
zie de toekomst dan ook zeker 
met vertrouwen tegemoet. Het 
gaat allemaal niet meer vanzelf. 
Maar wanneer de mouwen wor-
den opgestroopt dan komt het 
met de innovatieve, naar alter-
natieve afzetgebieden zoeken-
de ondernemer zeker goed!

Maryelle Deen, 
kandidaat nr. 34

Links Claudia Selders-Kroezen nr. 7 en rechts Els van den Bosch nr. 4

De nieuwe wet op het passend 
onderwijs maakt dat elke school 
vanaf augustus 2014 verplicht 
is een passende onderwijs-
plek te bieden aan leerlingen 
die extra ondersteuning nodig 
hebben. Het gaat bijvoorbeeld 
om kinderen met een leerach-
terstand, sociaal-emotionele 
problemen of een lichamelijke 
of verstandelijke beperking. Dit 
moet ertoe leiden, dat het aan-
tal kinderen op het speciaal on-
derwijs niet blijft stijgen. Maar 
ook dat ouders niet langer van 
het kastje naar de muur worden 
gestuurd of worden onderwor-

pen aan een rigide systeem van 
indicatiestellingen. Scholen zijn 
druk om zich organisatorisch op 
die nieuwe situatie voor te be-
reiden. 
Ziet u door de bomen het bos 
niet meer? Uw CDA kandidaat 
raadsleden Claudia Selders 
(7)  en Els van den Bosch (4) 
zijn lid van de klankbordgroep 
en de Ondersteuningsplanraad 
(ORP) van het Samenwerkings-
verband Westfriesland.
Wij denken mee over de plan-
nen en volgen de ontwikkelin-
gen zorgvuldig en kijken zo met 
u mee. 

Passend onderwijs



ABBEkErk
22.  Hans Kieftenburg

AnDijk
4.  Els van den Bosch
8.  Piet Ligthart
16.  Gerard Kuin
17.  Heleen Keur-Polman
25.  Marnix de Kroon
30.  Aard Nieuweboer
34.  Marryelle Deen
40.  Michel Kuin
44.  Cees de Vries

Peter Bot  
MEDEMBLik
Geboren en getogen Medemblikker en 
na 13 jaar afwezigheid weer terug in Me-
demblik. Ik ben betrokken bij een aantal 
verenigingen. Ik maak mij hard voor het 
promoten van tourisme, het handhaven 
van de openbare orde, behoud van de 
huidige voorzieningen en het stimuleren 
van werkgelegenheid. Nuchter, betrokken 
en een hart voor Medemblik!
E-mail: botpete@hotmail.com

MiDWOuD/OOsTWOuD
2.  Anita Wakelkamp-Velzeboer
27.  Bauke de Jong

BEnningBrOEk/sijBEkArsPEL
19.  Edith van Dijk
33.  Annie Vlaar-Oudeman
45.  Ria Spruit- Huisman

HAuWErT
24.  Joris Ruijter
35.  Nel Hauwert-Schouten

MEDEMBLik
5.  Ted de Lange
10.  Peter Bot
21.  Geke Geveke-de Groot
26.  Geri Kroezen-Puister
42.  Pieter Dijkstra

niBBixWOuD
6.  Arie Schouten
36.  Pjotr Boon
47.  Hans Huibers

OPPErDOEs
7.   Claudia Selders-Kroezen

12.  Mariëtte Kerckhaert
15.  Kasper Gutter
18.  Henk van Unen

ZWAAgDijk OOsT En WEsT
9.   Lisette Sijm
31.  Monique Sijm-Diekmann
38.  Gerard Sneek

WErvErsHOOF
1.   Ed Meester
13.  Huub Jaeqx
23.  Simon Steltenpool
28.  Simon Ruiter

37.  Angela Dudink-Ruiter
41.  Kitty Steltenpool-Visser
43.  Jan Bakker

WOgnuM
3.  Harry Nederpelt
11.  Karin Rood-de Haan
14.  Simon Commandeur
22.  Nico Wiering
29.  Bertus Schilder
32.  Jacko Wiering
39.  Ron Schoutsen

Stem 19 maart op onze kandidaten. kijk op onze website voor meer informatie over 
de kandidaten en ons verkiezingsprogramma.  www.cda.nl/noord-holland/Medemblik

Alweer 40 jaar met trots en ple-
zier woonachtig in Wervershoof. 
Ik ben getrouwd, heb drie kinde-
ren en werk bij een mooi zaad-
bedrijf in Andijk. 
Daarnaast ga ik voor een ac-
tieve samenleving met actieve 
mensen. Vrijwilligers die zich 
belangeloos inzetten voor een 
vereniging of stichting, zijn de 
drijvende kracht en zij dragen 

veel bij aan het algemene wel-
zijn. Sport en cultuur hebben 
mijn aandacht. Bewegen en 
hobby’s uitoefenen, houdt ons 
geestelijk en lichamelijk fit. Sa-
men actief zijn, is wat ik belang-
rijk vind.

Twitter: @edmeester
Email: 
edmeester@quicknet.nl

Ed Meester lijsttrekker- 
Wervershoof

V.l.n.r. boven:  Karin Rood-de Haan (11), Piet Ligthart (8),  Lisette Sijm (9), Harry Ne-
derpelt (3), Claudia Selders-Kroezen (7), Ted de Lange (5), Arie Schouten (6).
Onder: Anita Wakelkamp-Velzeboer (2), lijsttrekker Ed Meester (1), Peter Bot (10) en 
Els van den Bosch (4)
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Anita Wakelkamp-velzeboer 
MiDWOuD
37 jaar, getrouwd en business controller 
bij een gemeente.
Ik vind het belangrijk om midden in 
onze samenleving te staan, daar hoor 
ik wat er bij u speelt. Dat is nodig om 
goede besluiten te kunnen nemen in 
onze gemeenteraad. Ik hou van korte en 
transparante lijnen. Het behoud van de 
huidige voorzieningen en recreatiemoge-
lijkheden vind ik belangrijk, alsmede het 
stimuleren van werkgelegenheid en het 
in stand houden van onze middenstand. 
E-mail: a.wakelkamp@gmail.com

Claudia selders-kroezen  
OPPErDOEs
Vrijwel mijn hele leven woonachtig in 
de gemeente Medemblik. Eerst in de 
stadskern en bijna 20 jaar in Opper-
does. Getrouwd en moeder van twee 
kinderen. Doorzetter, Inzet, Luisteren, 
Duidelijkheid. Dat past bij mij. Betrokken 
bij onderwijs en zorg. Maatwerk waar 
nodig. Zelfredzaamheid waar  mogelijk. 
Woorden omzetten in daden.
Twitter: @selderskroezen
E-mail:claudia.selders@ziggo.nl

Harry nederpelt  
WOgnuM
37 jaar, gelukkig getrouwd en 3 kids
10 jaar actief lid CDA en werkzaam bij 
ING. Mijn politieke belangstelling vindt 
zijn basis bij de geboorte van mijn eerste 
dochter Sara, toen realiseerde ik mij hoe 
belangrijk die speeltuin in de buurt is. Dit 
in combinatie met het feit dat het finan-
ciële huishoudboekje van de voormalig 
gemeente Wognum niet leek te kloppen, 
was de reden om actief lid van CDA te 
worden. Voor mij zijn de leefbaarheid 
in de kernen en gezonde financiën nog 
steeds hoogste prioriteit.
E-mail: H.Nederpelt@hotmail.com

Piet Ligthart  
AnDijk
62 jaar, gehuwd en drie zonen.
Sinds 1 oktober 2013 ben ik pensionado. 
Na ruim 41 in het onderwijs te hebben ge-
werkt, is het nu tijd voor andere dingen.
Ik ben actief op het bestuurlijke vlak en in 
het vrijwilligerswerk. Ik ben van mening 
dat een wijk, buurt of dorp pas echt leeft, 
wanneer mensen zich in willen zetten 
voor de leefbaarheid van hun omgeving.
Petje af en een diepe buiging voor de 
vrijwilliger!!!
E-mail: P_ligthart@quicknet.nl

Els van den Bosch 
AnDijk
Geboren in Venhuizen, getogen in Andijk. 
Getrouwd, moeder van 3 puberzoons. 
Bestuurslid bij woonzorgcentrum en 
sportorganisatie. Coordinator Project Ou-
ders voor Ouders, Mentor zij instromers 
VSO, lid OPR Raad (Passend Onderwijs). 
Teamplayer en daadkrachtig. Was raads-
lid in Andijk van 1997-2005. Ervaren en 
enthousiast. 
E-mail: evdbosch66@ziggo.nl  
Twitter: @evdbosch66

Lisette sijm 
ZWAAgDijk - OOsT 
18 jaar / Studente politicologie en mede-
werkster Jumbo Zwaagdijk
Een samenleving waar je op kunt bou-
wen, daar gaan wij voor. En een van de 
belangrijkste bouwstenen is solidariteit. 
Want wat is er mooier dan een betrokken 
samenleving? Met die visie ben ik de 
politiek in gegaan: ik wil gehoor geven 
aan de stem van de jongeren. Want ook 
wij maken belangrijk deel uit van onze 
gemeente, en het CDA biedt de ruimte 
om iedereen mee te laten tellen. 

Ted de Lange  
MEDEMBLik
Getrouwd,  59 jaar, ondernemer in 
verkoop van ligfietsen en driewielers in 
Medemblik
Midden in de samenleving van Medem-
blik staan, dat is wat ik wil!
Daarom ga ik als raadslid voor samen-
werking.  Samen met Burgers, gemeente, 
midden- en kleinbedrijf tot oplossingen 
komen. Door uitdagingen als gemeen-
schappelijke  uitdagingen op te vatten. 
En samen de bereidheid om concessies 
te doen.
Dat is belangrijk voor de groei en conti-
nuïteit van Medemblik
E-mail: delangeted@gmail.com

Arie schouten 
niBBixWOuD
62 jaar, getrouwd, 3 kinderen,  4 kleinkin-
deren. We hebben een melkveehouderij. 
Geniet van mijn werk met dieren en in 
de buitenlucht. Hobby’s oa weidevogel-
beheer. Actief als bestuurder bij  milieu 
en ruimtelijke ordening in raadswerk en 
LTO-Noord. Ben een teamspeler en een 
verbinder. Samen kunnen we meer tot 
stand brengen.
E-mail: ap.schouten@quicknet.nl
Twitter: @CDArieSchouten

karin rood - de Haan
WOgnuM
Sinds 1975 woon ik in Wognum dus het 
grootste deel van mijn leven. Al die jaren 
ben ik betrokken geweest bij de gemeen-
schap, via kerk, school en politiek. Er is 
veel gebeurt maar er staat nog veel meer 
te gebeuren. Ik ben er van overtuigd dat 
ik hier mijn steentje aan kan bijdragen. 
Werken aan een leefbare gemeenschap 
in elke kern.
E-mail: rood@quicknet.nl
Twitter: @karin_rood


